
 Referat skolebestyrelsesmøde:  
 

Tirsdag den 6. maj 2025 kl. 17.00 – 18.00 
Virtuelt Møde  

Udsendt af: 
 
Ordstyrer: 
 
Referent: 

Christina Zehler 
 
Charlotte Kamp 
 
Tobias Haahr Kulmbach  

Søgårdsskolen den 9. maj 2025 

Deltagere:  Charlotte Esmeralda Kamp, Mikkel Hansen, Kasper Tjørntved Davidsen, Bo Boisen, Oliver 

Holse Justesen, Kim Helweg-Møller, Michael Holze Zimmermann, Tobias Haahr Kulmbach 

Afbud: Sebastian Lindenskov, Thomas Bigum 

 
 Nr. 

 
 Dagsorden 

Referat 

 
24/25-31 

 
Godkendelser: 
 
- Referat af mødet 18. marts 2025 
(Referatet er tidligere fremsendt) 

Godkendt 

 
24/25-32 

 
Meddelelser: 

• Formand (CK) 

• Medarbejdere (SLI/KHM) 

• Ledelse (MHZ) 
 

 

Charlotte: 
Har intet at berette. 
 
Kim: Ikke så meget at tilføje. 
 
Michael:  
Skoleudvalget har truffet beslutning om og børne- 
og ungevision. Visionen afløser Læring uden 
grænser, som har været der de seneste 10 år. Der 

vil blive fremsendt invitation til en præsentation til 
alle skolebestyrelser. Træder i kraft 1. august 
2025. Vores strategi- og handleplan vil blive lidt 
forsinket, da vi afventer ny vision. 
 
Personale: 
Vi har tilbudt fastansættelse til de medarbejdere, 
som har været i tidsbegrænsede stillinger. 
Ansættelsesstop er tilendebragt. 
Vi skal ud at ansætte 2 pædagoger til en særlig 
opgave omkring en elev. 

 
Tobias: 
I kommende skoleår modtager vi 9 skolestartere, 
som indskrives i 2 klasser og herudover modtager 
vi 2 nuværende 3. klasses elever. 
 
Michael: 
Eleverne vi modtager, har et større støttebehov 
end tidligere. 
 
Kompetenceløft i kommende skoleår: 
Vi vil løfte kompetencen indenfor autismekendskab 

i kommende skoleår.  
 
Afgangseksamen: 
5 elever er pt. i gang med de skriftlige eksamener. 
 
Trivselsmåling: 
Alle medarbejdere i Gentofte Kommune er i gang 
med trivselsmåling. Også på Søgårdsskolen. Vi har 
på nuværende tidspunkt 48% besvarelse. 
Trivselsmålingen er en del af det datagrundlagt, 
man senere bruger til APV. En af årsagerne til den 



lave besvarelsesprocent tidligere, er utryghed om 
anonymitet. 
 
Arbejdstilsynet: 
Vi har i dag haft besøg af arbejdstilsynet, som ikke 
har afstedkommet hverken påbud, anmærkninger 
eller lign! 
Vi har således "bestået" og arbejder videre med en 
organisation, som indfrier forventninger og krav til 

et godt arbejdsmiljø 
 
PLOV- og beredskabsplaner 
Vi har indgået en aftale med Sikkert Samfund, som 
bliver understøttes digitaliseret i en app. Her vil 
man bl.a. kunne se sikkerhedsplaner og 
actioncards. Herudover er der også mulighed for at 
benytte en overfaldsalarm. Det kan både være 
assistance ift. udefrakommende eller i tilfælde af 
særligt tilfælde af udadreagerende elev. 
 

 
24/25-33 

 
Drøftelse vedrørende det fremtidige  
formandskab 
 

Michael: 
Charlotte har tilbudt at være formand endnu et år, 
på trods af, at hendes datter går ud af skolen. 
Målet for kommende skoleår er, at vi i kommende 
skoleår skal have lavet et nyt formandskab. Det vil 
vi gå i gang med i kommende skoleår. Punktet vil 
være tilbagevendende. 

 
24/25-34 

 
Godkendelse af Søgårdsskolens 
principper 

• Nyt pkt. vedr. GFO i skoleferie, 
se bilag 

Se bilag. 
 
Michael: Skolebestyrelsen fastsætter principper for 
skolens hverdag. Skolebestyrelsen fastsætter 
rammer, som skolelederen i sidste ende arbejder 

ud fra. 
Principper er formuleret over en årrække, og de 
skal genbesøges en gang om året. De fik en større 
revision for et par år siden.  
Som følge af folkeskoleloven har vi et antal 
principper, som vi følger derfra. Det er derfor ikke 
skolebestyrelsen som har lavet samtlige principper, 
men skolebestyrelsen, som har godkendt 
principperne. 
 
Der er fremsendt nyt princip i år. 
Det omhandler tilmeldinger til GFO i skolens ferier.  

Vi er forpligtet på at der er kendte voksne for 
eleverne i ferierne, men som arbejdsgiver er vi 
også forpligtet til at give ferie retmæssigt. 
 
Charlotte: 
Der er også et økonomisk incitament, da der har 
været en historik for, at der er flere tilmeldte børn 
end der egentligt møder frem. 
 
Mikkel: 
Fint skrevet, siderne skal dog passe med 
indholdsfortegnelsen. 

 
Kasper: 
Man kan godt præcisere ordlyden og skærpe 
nødvendigheden både i forhold til økonomi og 
personaleforbrug.  
 
En enig skolebestyrelse godkendte fremsendte 
principper med de nævnte ønskede rettelser. 
 
 

24/25-35  
Søgårdsskolens udvidelse 

Intet nyt på nuværende tidspunkt. 

24/25-36  
Eventuelt 

Næste gang vi ses er det fysisk fremmøde. Det er 
tirsdag d. 10. juni. 



- Herunder ønsker om punkter  
   til ny dagsorden 

 


